
 

Danske H-Bådssejlere Bestyrelsesmøde d. 14. januar 2023 (fremmøde i Assens) 

 

Tilstede: Mads Korsgaard, Frederik Lykke Andersen, Finn Pedersen og Gitte Busch Pedersen 

Afbud: Finn Søgaard, Niels Fristrup og Jakob Bendixen 

Referent: Gitte 

 

1. Referat fra sidst:  Opfølgning på aktioner om NM og protesthandling flyttes til næste 

møde. Øvrige opfølgninger er indsat som punkter herunder. 

2. Økonomi: Der er ved årsskiftet 60 besætnings-, 75 individuelle- og 2 klub- (sejlerskole) 

medlemskaber af DHBS svarende til en indtægt på DKK 68.000. 

a. Regnskab: Det er i 2022 lykkes DHBS at reducere kassebeholdningen med 28.740, - 

Årets resultat slutter på DKK 158.488. Det endelige regnskab fremlægges til 

generalforsamlingen 2023. 

b. Budget: Drøftelse af budget 2023, fokus på  

i. 1500,- i tilskud til stævnetilmelding for besætninger der ikke har deltaget 

tidligere eller siden 2018 (dette er en ændring af beslutning fra sidste 

referat pkt. 7). 

ii. Mediedækning 5.000, - 

iii. Merchandise 2.000, - 

iv. Bådudstilling 20.000, - 

3. DHBS-hjemmeside: Arrangør drejebog – opdatering 

Indbydelse (NOR) er opdateret, der er taget udgangspunkt i skabelon fra DS med relevante 

tilføjelser gældende DHBS. Materielliste er ligeledes opdateret. Begge dokumenter vil asap 

blive lagt på hjemmesiden under arrangør drejebog. Dato for senest opdatering vil fremgå 

af de kommende dokumenter. 

Næste opdatering på arrangør drejebog bliver 

● Betingelser for afholdelse af VM-udtagelsesstævne for H-både 

● Sejladsbestemmelser skabelon 

https://www.h-boat.dk/velkommen-i-h-baad-ligaen/arrangoer-drejebog/


 
4. Stævnekalender 2023: 

a. Status 2023 – Brejning sagde ja til at afholde endnu et afdansningsbal for H-

bådsklassen. En stor tak herfra. Den samlede stævnekalender er lagt på DHBS 

hjemmeside og FB-gruppen. 

b. Planlægning af stævnekalender 2024 – Aarhus sejlklub har budt ind på DM 2024 

hvilket bestyrelsen har takket ja til. 

Bestyrelsen aftaler at sejlklubber der henvender sig med ønske om at afholde DM 

eller ordinært ligastævne vil blive taget imod med taknemmelighed, dog vil klubber 

som har tradition for at tage imod DHBS altid blive spurgt først, f.eks. Egå og 

Brejning. 

5. Boatshow Fredericia – Status 

a. Alt kører planmæssigt.  

b. Finn P. undersøger om messebåd kan ligge i vugge 

c. 8 ud af de 14 vagthold er dækket. Medlemmer må meget gerne melde sig til Gitte 

Busch Pedersen 3038 1068. 

6. Sponsorarbejde – Status 

a. Der arbejdes fortsat på samarbejde med navngiven professionel fundraiser. Finn P. 

tager aktion på samarbejdet og aftaler en periode på 10 timer hvor samarbejdet 

defineres og afprøves. 

b. Den anden mulige kandidat har trukket sig grundet for mange opgaver i eget regi. 

7. GPS ved samtlige ligastævner: Det aftales at Frederik undersøger 2 app GPS-løsninger (SAP 

og eStela) 

8. Sommer/Vinter aktiviteter 

Der arbejdes videre med meteorologi og protesthandlinger som vinterarrangement 

9. Evt. 

a. Sejlklubmedlemskaber – Der er pt. 2 sejlklubber med medlemskab i DHBS (Aarhus 

og Gilleleje). Der vil blive arbejdet på at få flere sejlerskoler med i DHBS. 

b. Pkt. 10 fra sidste møde udsættes til marts. 

 

https://h-boat.dk/staevnekalenderen-2023-er-klar/

